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Vrijdag	27	januari	2023	

Algemene	Ledenvergadering	Oranje	Vereniging	Wolfheze	

Verslag		

	
	

1) Opening	
Servi	opent	de	vergadering	om	20.30	uur	en	heet	iedereen	welkom.	Na	twee	jaar	de	ALV	
digitaal	te	hebben	voorgezeten,	is	deze	nu	weer	als	vanouds	bij	Wodanseck.	
	

2) Ingekomen	stukken/mededelingen	
Het	ALV	verslag	van	2022	wordt	zonder	opmerkingen	goedgekeurd.	Verder	zijn	geen	
ingekomen	stukken.	
	

3) Jaarverslag	2022	
Servi	leest	het	jaarverslag	2022	voor.	Zie	bijlage.	
	

4) Financieel	jaarverslag	2022	
Jan-Joris	geeft	een	korte	toelichting	op	de	cijfers	van	2022.	De	totaaltellingen	zijn	op	papier	
niet	helemaal	duidelijk	door	kommafouten,	maar	op	de	website	wordt	de	correcte	versie	
gezet.	
- Bij	de	uitgaven	onder	“stroom”	wordt	aangegeven	dat	de	stroom	voor	rekening	van	

Dorpsbelang	is	en	het	dus	in	feite	alleen	om	water	gaat.	
- Bij	inkomsten/subsidies,	daar	valt	o.a.	onder	de	sponsoring	van	de	gemeente	ad.	500,00	

voor	het	100-jarig	bestaan,	Jantje	Beton,	de	van	Deventerstichtig	en	een	bijdrage	van	
Dorpsbelang	en	het	Airborne	committee	voor	de	WAX.	

- Er	worden	vragen	gesteld	over	de	afschrijvingskosten	en	dan	met	name	over	de	tent.	De	
suggestie	wordt	gedaan	om	niet	alleen	af	te	schrijven	op	de	tent,	maar	ook	een	spaarpot	
in	te	stellen	voor	de	tent.	Onzekere	factor	is	dat	we	niet	kunnen	voorzien	hoe	lang	de	
tent	nog	mee	gaat.	Door	goed	onderhoud	en	een	goede	opslag	kan	de	tent	misschien	
nog	wel	20	jaar	mee.	

- De	kascommissie	(Dirk	van	de	Kraats	en	Ton	Rolink)	heeft	akkoord	gegeven	op	de	cijfers	
en	wil	ook	graag	in	2023	aanblijven	in	de	huidige	samenstelling.	Het	bestuur	wordt	
hiermee	décharge	verleend.	
	

5) Bestuurssamenstelling	
Zoals	Servi	tijdens	de	ALV	van	2022	heeft	aangekondigd,	neemt	hij	tijdens	deze	ALV	officieel	
afscheid.	Wel	zal	hij	tot	en	met	de	Koningsweek	betrokken	blijven.	Ook	Annemarie	neemt	
afscheid.	Beiden	krijgen	van	Rens	een	boeket	overhandigd.	Tijdens	Koningsdag	wordt	
uitgebreid	stilgestaan	bij	het	afscheid.	
Als	aspirant	lid	wordt	Janet	Wijnholds	voorgedragen.	Helaas	is	zij	tijdens	deze	ALV	verhinderd	
aanwezig	te	zijn.		
	

6) Programma	2023	
Na	de	pauze	wordt	het	concept	programma	voor	2023	doorgenomen.	

- 16-04	Er	zit		meer	ruimte	tussen	het	opzetten	van	de	tent	en	de	eerste	activiteiten	om	meer	
tijd	te	hebben	voor	de	inrichting.	
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- 21-04	Kinderdisco	is	weer	als	vanouds	met	o.a.	zeepbellen	en	ballonnen.	
- Jan	Joris	geeft	aan	dat	dit	jaar	levend	stratego	wordt	georganiseerd	voor	de	groep	die	qua	

leeftijd	tussen	de	kinderdisco	en	de	jongerenavond	valt.	De	jongerenavond	(v.a.	groep	7)	
wordt	een	vossenjacht.	Frans	en	Jozephien	willen	een	bijdrage	hieraan	leveren	en	doen	de	
suggestie	een	combinatie	van	de	onderdelen	te	maken.	

- 22-04	De	bruine	kroeg	blijft	Madames	Taveerne	en	Jozephien	organiseert	dit	met	Marije.	Zij	
hebben	in	plaats	van	een	band	nu	een	duo.	

- 23-04	De	lunch	wordt	georganiseerd	door	Marja	van	Tooren	
en	de	foto/puzzeltocht	is	dit	jaar	wandelend	en	wordt	georganiseerd	door	Servi,	Jan	Joris	en	
Julia.	

- 25-04	tijdens	de	ALV	van	Dorpsbelang	wordt	de	nieuwe	koers	van	Dorpsbelang	toegelicht	en	
worden	er	gasten	uitgenodigd	die	een	toelichting	kunnen	geven	op	een	aantal	belangrijke	
thema's	die	in	ons	dorp	spelen.	Nadere	informatie	volgt	nog.	27-04	het	kinderprogramma	
wordt	een	spel	in	combinatie	met	een	act.	Rens	heeft	hiervoor	contact	met	school	
opgenomen,	ouders	gaan	hierin	meehelpen.	
De	fietsversiertocht	wordt	dit	jaar	voorafgegaan	door	een	draaiorgel,	dat	ook	het	Schild	
aandoet.	Geopperd	wordt	een	prijs	uit	te	reiken	voor	de	mooist	versierde	fiets.	
Suggesties	voor	het	middagprogramma	zijn	van	harte	welkom.	
De	feestavond	is	zónder	band	omdat	het	een	doordeweekse	dag	is	en	het	eten	wordt	
georganiseerd	op	vergelijkbare	wijze	als	vorig	jaar;	met	eettentjes.	
Frans	oppert	om	de	feestavond	te	koppelen	aan	het	100-jarig	bestaan	van	de	gemee	nte	
Renkum.	Het	bestuur	pakt	dit	op.	

- Gevraagd	wordt	of	er	weer	een	keer	een	Wolvensprong	wordt	georganiseerd.	
- 29-04	de	feestavond	wordt	gevierd	mét	muziek.	
- 4-05	de	Dodenherdenking	wordt	weer	gestart	met	een	overdenking	in	de	kerk	van	Pro	

Persona	en	ook	de	school	is	weer	aangehaakt.	

Verder	zou	mogelijk	Wolfheze	Bruist,	op	13	mei,		gebruik	willen	maken	van	de	tent	in	geval	van	
slecht	weer.	Als	Wolfheze	Bruist	hier	inderdaad	gebruik	van	wil	maken,	worden	er	wel	kosten	in	
rekening	gebracht	(bijvoorbeeld	ivm	de	verzekering).	Dit	zou	ook	gecombineerd	kunnen	worden	
met	de	opening	van	de	brandweerkazerne.		
De	tent	zou	dan	niet	6	en	7	mei	worden	afgebroken,	maar	zondag	14	mei.	

WAX	wordt	gepland	in	het	weekend	ná	de	Airborne	Wandeltocht.	Opgemerkt	wordt	dat	de	
school	de	1e	vrijdag	van	september	altijd	de	BBQ	heeft.	

	
7) Begroting	2023	en		consumptieprijzen	2023	

Jan	Joris	geeft	een	toelichting	op	de	begroting.	De	inkomsten	zijn	lastig	te	begroten,	omdat	
het	weer	van	invloed	is.	Verder	is	er	voorzichtig	begroot,	om	zo	geld	over	te	houden	voor	
bijvoorbeeld	het	spaarpotje	voor	de	tent.	Er	kan	worden	gestuurd	op	inkomsten	die	
beïnvloedbaar	zijn	bijvoorbeeld	de	contributie	en	via	communicatie.	Verder	zijn	de	
inkomsten	lager	ingeschat	dan	vorig	jaar,	omdat	er	minder	activiteiten	zijn	en	de	meivakantie	
kan	van	invloed	zijn.	
	
De	voorgestelde	muntprijsverhoging	van	1,50	naar	1,75	wordt	onderbouwd.	De	aanwezigen	
echter,	stellen	een	verhoging	van	1,50	naar	2,00	voor	gezien	de	hoogte	van	de	inflatie	en	de	
tarieven	van	andere	verenigingen.	
Dit	voorstel	wordt	hoofdelijk	in	stemming	gebracht	en	unaniem	aangenomen.	Aldus	wordt	
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besloten	dat	de	muntprijzen	van	1,50	naar	2,00	worden	verhoogd	en	dat	het	aantal	munten	
per	consumptie	gelijk	blijft.	
	

8) Nieuw	logo	2023	
Voor	het	100-jarig	bestaan	van	de	Oranjevereniging	is	in	2022	een	speciaal	logo	ontworpen.	
De	vraag	wordt	aan	de	vergadering	voorgelegd	of	we	willen	doorgaan	met	het	100-jarig	
bestaande	(enigszins	aangepaste)	logo	of	met	het	oude	logo.	Via	hoofdelijke	stemming	wordt	
besloten	het	oude	logo	te	handhaven.	
	

9) Rondvraag	
- Op	verzoek	van	de	leden	zal	Jan	nagaan	wat	de	status	is	van	de	impregnatie	van	de	tent,	

ook	wordt	gekeken	naar	de	mogelijkheden	om	de	tent	schoon	te	maken.	Tevens	wordt	in	
combinatie	hiermee	gekeken	naar	een	veiligheidscertificaat	voor	de	tent.	

- Als	suggestie	en	als	onderdeel	van	het	middagprogramma	wordt	“Alleskunner	Wolfheze”	
gedaan.	Het	bestuur	zal	in	de	volgende	bestuursvergadering	bespreken	of	dit	kan	worden	
toegevoegd	aan	het	programma.	

- De	vraag	wordt	gesteld	of	het	Schild	kan	worden	aangehaakt	bij	de	Oranjeactiviteiten.	
Het	bestuur	zal	dit	in	de	volgende	bestuursvergadering	bespreken.	Dit	geldt	ook	voor	het	
aanhaken	van	de	statushouders	en	de	Oekraïense	vluchtelingen.	

- Gevraagd	wordt	of	het	programma	tijdig	wordt	gecommuniceerd	omdat	gezinnen	er	dan	
rekening	mee	kunnen	houden	met	de	planning	van	de	meivakantie.	
	

10) Sluiting	
Servi	sluit	de	vergadering	onder	dankzegging	aan	alle	aanwezigen	voor	hun	inbreng	en	hoopt	
eenieder	tijdens	de	Koningsweek	weer	te	zien.	
	

	


